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Данная статья посвящена особенностям, признакам специального субъекта, финансирующего терроризм. Автор привел и 
проанализировал дополнительные признаки, которыми наряду с общими обладает субъект преступления в соответствии со ст. 205.1 УК РФ.
Такой анализ позволил установить круг лиц, который может быть причастен к оказанию финансовых услуг террористам. Кроме того, 
автор привел признаки, которые не являются показателем специального субъекта финансирования терроризма. Выделена специфика 
субъективной стороны. Дано определение специальному субъекту финансирования терроризма в соответствии с ч. 2 ст. 205.1 УК РФ. 
Обозначена связь с криминалистической характеристикой преступления. Таким образом, итоги проведенного исследования могут быть 
использованы практическими работниками при установлении субъективных признаков состава преступления. 
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This article is devoted to the features and characteristics of a special entity that fi nances terrorism. The author cited and analyzed additional 
features that, along with the general ones, the subject of the crime has in accordance with article 205.1 of the Criminal Code of the Russian 
Federation. Such an analysis made it possible to identify the circle of persons who may be involved in providing fi nancial services to terrorists. In 
addition, the author cited signs that are not an indicator of a special subject of terrorist fi nancing. The specifi city of the subjective side is highlighted. 
The defi nition of a special subject of terrorist fi nancing is given, in accordance with part 2 article 205.1 of the Criminal Code of the Russian 
Federation. The connection with the criminalistic characteristics of the crime is indicated. Thus, the results of the study can be used by practitioners 
in establishing subjective signs of the crime.
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